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Milí spoluobčania,
začali nám letné prázdniny v školách a škôlkach, na ktoré sa 

deti celý rok tešia. Rodičia už menej, lebo nevedia čo počas tých  
2 mesiacov s deťmi. 😊 Deti už nechcú tráviť čas u babky na dedine, ako 
to bolo kedysi. Dnešná mládež by najradšej chcela sedieť v Bratislave 
a celý deň byť na sociálnych sieťach. Rodičia však nemajú toľko dovo-
lenky, aby mohli celé leto stráviť s deťmi niekde pri mori. Preto mestská 
časť Bratislava-Vrakuňa už šiesty rok po sebe organizuje letné tábory. 
Som nesmierne rád, že aj tento rok sa nám podarilo zorganizovať 2 tur-
nusy pre 120 detí. Chcel by som poďakovať všetkým sponzorom, ktorí 
nám pomohli pri organizácii. (viac sa dočítate na str. 11) 

Počas leta mnohí vrakunčania určite zacítili aj vôňu asfaltu. Je to 
presne čas, aby sme robili veci, ktoré sa počas roka robiť úplne nedajú 
a to je aj asfaltovanie chodníkov a ciest. Počas bežného roka tadiaľ 
chodí množstvo áut a niektoré výluky alebo uzavretie ciest je lepšie ro-
biť cez prázdniny. Opravili sme množstvo výtlkov. V havarijnom stave 
sme mali chodník na Estónskej, ktorý sa nám po dlhej dobe podarilo úplne opraviť. Zrekonštruovali sme vstupy do 
lesoparku, ktoré boli v dezolátnom stave a tak isto aj niektoré cesty, ako napríklad časť Platanovej. Aj keď obyvatelia 
okolia sa stále dožadujú aj komplexnejšej opravy Podpriehradnej, Platanovej či Levanduľovej. Je tu však veľký prob-
lém s nevysporiadanými pozemkami a tie musíme najskôr vyriešiť. Oprava komunikácie, ktorá nie je v našej správe, 
v našom vlastníctve a ešte aj na cudzom pozemku nie je v zmysle zákona možná. Opravili sme aj hlavný chodník 
v lesoparku a plánujeme v týchto opravách v budúcnosti pokračovať. 

V lete sa venujeme aj kultúre a preto som rád, že náš poslanec a veľký fanatik do histórie zorganizoval už tretí 
ročník Historického festivalu v lesoparku. Stretli sa tam stredovekí rytieri a priniesli krásny kultúrny program, čoho 
svedkom bol aj veľký počet návštevníkov.

Tak isto aj letné divadielka, ktoré každé leto robíme, sa tešia veľkej obľube. 

Počas leta máme množstvo práce, či už je to kosenie alebo orezy a rúbanie stromov. Často sme atakovaní na 
sociálnych sieťach podnetmi typu: „Prečo nekosíme? Prečo nerúbeme stromy? Prečo kosíme? Prečo rúbeme stro-
my?“. O všetkom rozhodujú odborníci. Ja nie som odborník na dendrológiu ani na alergény, ktoré sa nachádzajú na 
stromoch alebo kvetinách. Nechám si od odborníkov poradiť. A tí, keď rozhodnú, že treba nejaký strom orezať alebo 
vyrúbať, niekde treba kosiť a niekde netreba, tak sa ich názoru držíme a rešpektujeme ho. Všetko robíme na základe 
ich stanovísk, preto by som Vás chcel veľmi pekne poprosiť, aby sme k tomuto tak aj pristupovali a na sociálnych 
sieťach boli k sebe milí a nešírili zbytočne hoaxy, ktoré potom len vyvolávajú vášne a nevraživosť medzi nami sused-
mi. Sme jedna veľká rodina, veľká komunita a snažíme sa robiť všetko preto, aby Vrakuňa bola krajšia a lepšia štvrť. 

Prajem Vám pekný zvyšok leta a príjemnú dovolenku. Rodičia, ktorým od septembra nastúpia deti prvý krát do 
školy, nebojte sa, aj na Vás mestská časť myslí a pripravila pre Vaše ratolesti štartovací balíček, aby sme Vás trošku 
odbremenili od finančných nákladov spojených s nástupom Vášho prváčika do školy. Je to možno maličkosť, ale 
určite poteší.

Ešte raz pekný zvyšok leta a vidíme sa v septembri na hodoch.

Príhovor starostu 
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Aktuálne
Dôležité telefónne čísla
Kam volať v prípade potreby?

Obvodné oddelenie policajného zboru 
Vrakuňa

Adresa: Šíravská 3, 821 07 Vrakuňa
Telefón: 09610 32905

Starostlivosť o verejnú zeleň
Mestská časť Bratislava-Vrakuňa

Telefón: 02/ 45 24 55 65, 0911 543 541
E-mail: jan.lalik@vrakuna.sk

Magistrát hlavného mesta SR – oddelenie 
referátu správy a údržby pozemných  

komunikácií: 
Telefón: 02/ 59 35 67 61

E-mail: dispecing@bratislava.sk

Odvoz a likvidácia odpadu, a.s. 
Telefón: 02/ 50 11 01 11

E-mail: zakazka@olo.sk

Poruchové linky:
Verejné osvetlenie Siemens
Telefón: +421 2 638 101 51.

Bratislavská vodárenská  
spoločnosť, a.s.

Telefón: 0850 121 333

Západoslovenská Energetika, a.s.
Telefón: 0800 111 567

Slovenský plynársky priemysel a.s.
Telefón: 0850 111 727

Kontakt na infolinku Slovnaft, a.s., 
02/4055 8929 (dostupná 24/7)
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ZÁKAZ POUŽÍVANIA ZÁKAZ POUŽÍVANIA 
STUDNÍ V ZÁHRADÁCH  STUDNÍ V ZÁHRADÁCH  

A V RODINNÝCH  A V RODINNÝCH  
DOMOCH NAĎALEJ  DOMOCH NAĎALEJ  

PLATÍ !PLATÍ !
Upozorňujeme občanov, že zákaz 
s účinnosťou od 31.05.2002 nebol 
zrušený a je stále v platnosti. Poží-
vanie vody zo studní na pitie, polie-
vanie zeleniny a ovocných stromov 
určených na konzum je naďalej za-
kázané až do odvolania. Dôvodom 
je znečistenie horninového pros-
tredia a podzemných vôd z bývalej 
skládky CHZJD na Vrakunskej ces-
te. Bližšie informácie dostupné na: 
www.vrakuna.sk v sekcii Životné 
prostredie.
 MÚ Vrakuňa

Nahlasovanie a likvidácia pohodených 
injekčných striekačiek

Občianske združenie Odyseus chce informovať o možnosti nahlasovania 
a likvidácie pohodených injekčných striekačiek.

Pohodené ihly môžete nahlasovať 
na email: zdruzenie.odyseus@gmail.
com spolu s fotkami a presnou ad-
resou.

Ihlu nahlásite nasledovným spôsobom: do mailu opíšte dané miesto, pošlite 
aj viacero fotiek miesta a budov, môžete zaslať aj GPS súradnice.
Pracovníci a pracovníčky združenia sa postarajú o ich bezpečnú likvidáciu a 
pošlú Vám na mail informáciu o zlikvidovaní. 
V prípade akýchkoľvek otázok sa môžete obrátiť na koordinátorku Centra 
K2- kontakt s komunitou na tel.č. +421 904 655 146.
Všetkým obyvateľom a obyvateľkám ďakujeme za spoluprácu.

OZ Odyseus

MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-VRAKUŇA

Zberný dvor na Majerskej 

Otváracie hodiny              

OTVÁRACIE HODINY PLATNÉ
V ZIMNÝCH MESIACOCH,

OD 01.12. DO 28.02.

Pondelok 10:00 – 12:30 13:00 – 18:00 13:00 – 16:00

Utorok 07:30 – 12:30 13:00 – 16:00 13:00 – 16:00

Streda 10:00 – 12:30 13:00 – 18:00 13:00 – 16:00

Štvrtok 07:30 – 12:30 13:00 – 16:00 13:00 – 16:00

Piatok 10:00 – 12:30 13:00 – 18:00 13:00 – 16:00

Sobota 08:00 – 13:00

Nedeľa ZATVORENÉ

Zmena otváracích hodín vyhradená počas sviatkov. 
Bližšie informácie na www.vrakuna.sk

zodpovedný pracovník:   Štefan Spevák, kontakt: 0948 062 429
vedúci strediska VPS:    Ing. Ján Lalík, kontakt: 0911 543 541

Žiadame rešpektovať pokyny pracovníka zberného dvora. 

Priestor je monitorovaný kamerovým systémom 

Na Zbernom dvore na Majerskej ul. sme pristúpili k rôznym zmenám. Od 
01.01.2023 nepreberáme objemný odpad a odpad z dreva – nábytok. Pre 
hl. m. Bratislava slúži na odovzdávanie vyseparovaného odpadu Zberný 
dvor spoločnosti OLO, a.s., na Starej Ivánskej ceste 2. Tieto druhy odpadu 
tak môžete aj naďalej bezplatne odovzdať práve v tejto prevádzke. Záro-
veň je v platnosti aj nový „Prevádzkový poriadok“ s novými otváracími hodina-
mi, ktorý je dostupný online na našej oficiálnej web stránke v sekcii „Zberný 
dvor Bratislava-Vrakuňa“. Zároveň dávame na vedomie, že pracovníci ve-
rejnoprospešných služieb nebudú vykonávať upratovanie malých čiernych 
skládok znečisťujúcich okolie kontajnerových stanovíšť. Zodpovednosť je 
na majiteľovi/správcovi kontajnerového stanovišťa a priľahlého pozemku 
bez ohľadu na to, akým spôsobom k znečisteniu došlo, a tento je povinný 
bezodkladne neporiadok odstrániť. Zodpovedným subjektom budú zasiela-
né výzvy na jeho odstránenie. Občanom odporúčame využiť pre zbavenie sa 
objemného odpadu napr. službu OLO Taxi (odvážajú starý nábytok, čalúnený 
nábytok, skrine, stoličky, stoly, postele, matrace, drevo, podlahovú krytinu – 
linoleum, koberce, drevené a laminátové podlahoviny, periny, textílie). Bližšie 
informácie sú dostupné na oficiálnych stránkach spol. OLO, a.s. (https://lnk.
sk/gtzz), prípadne môžete využiť každoročné bezplatné jarné alebo jesenné 
upratovanie, o ktorom občanov včas informujeme.

Zberný dvor a kontajnerové stanovištia
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OOZZNNAAMM  oo  oobbmmeeddzzeenníí  zzbbeerruu  oobbjjeemmnnééhhoo  ooddppaadduu  nnaa  ZZbbeerrnnoomm  ddvvoorree  nnaa  MMaajjeerrsskkeejj  uull..  

Oznamujeme občanom, že od 01.01.2023 obmedzujeme zber objemného odpadu na 
Zbernom dvore na Majerskej ul. („ZD“).  Viac informácií na str. 8. Zároveň bude ZD od 
01.01.2023 otvorený v novom prevádzkovom čase:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

((ttoottoo  bbyy  ssoomm  ddaallaa  kk  oottvváárraaccíímm  zzbbeerrnnééhhoo  ddvvoorraa))  

Radi by sme Vás upozornili na zmenu prevádzkovej doby Zberného dvora vo Vrakuni v 
zimnom období od 01.12. do 28.02.  

   

 
 

 

 Utorok:  1000-1230 1300 – 1800   

Štvrtok: 1000-1230 1300 – 1800      

Sobota: 0800-1300 – 

* otváracie hodiny platné v zimných mesiacoch, od 01.12. do 28.02. 
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Aktuálne

Voľby do Národnej rady Slovenskej republiky sa budú konať 
dňa 30.09.2023. Aj v týchto voľbách budú občania Vrakune 
voliť v trinástich volebných okrskoch. Počet politických strán, 
politických hnutí a koalícií, ktoré podali kandidátnu listinu je 
25.
Všetky potrebné informácie k voľbám do NR SR sa dozviete 
na www.vrakuna.sk. Samotné voľby budú prebiehať na Zák-
ladnej škole Železničná 14 a Základnej škole Rajčianska 3 
v čase od 7,00 – 22,00 hod.. 

Volebný okrsok č. 1
Volebná miestnosť: Základná škola Železničná ul. 14 
ulice: Anízová, Bazalková, Bodliaková, Čakanková, Imelová, 
Leknová, Levanduľová, Majoránová, Medovková, Modricová, 
Nechtíková, Orgovánová, Orchideová, Platanová, Podbeľová, 
Pod gaštanmi, Podpriehradná, Prasličková, Priehradná, Ras-
cová, Tymiánová, Obyvatelia s trvalým pobytom v MČ Vraku-
ňa. 
 
Volebný okrsok č. 2
Volebná miestnosť: Základná škola Železničná ul. 14
ulice: Borovicová, Brezová, Čučoriedková, Egrešová, Holová, 
Hradská nepárne 1-29, Hradská párne 2-82, Hrušovská, Je-
sienková, Krokusová, Majerská, Margarétová, Marhuľová, 
Mostná, Ostružinová, Pod agátmi, Rebarborová, Repíková, 
Ríbezľová, Skoroceľová, Slnečnicová, Šípová.
  
Volebný okrsok č. 3
Volebná miestnosť: Základná škola Železničná ul. 14 
ulice: Amarelková, Arménska, Begóniová, Domašská, Estón-
ska, Horcová, Hradská nepárne 31-105 Hradská párne 86-
154, Ihličnatá, Irisová, Jazmínová, Kalinová, Kaméliová, Ko-
sodrevinová, Magnóliová, Malodunajská, Maková, Osiková, 
Palinová, Píniová, Podunajská, Ráztočná, Šíravská, Žihľavová.
 
Volebný okrsok č. 4
Volebná miestnosť: Základná škola Železničná ul. 14  
ulice: Bučinová, Kríková 5-20, Kríková 1-4A.
 
Volebný okrsok č. 5
Volebná miestnosť: Základná škola Železničná ul. 14 
ulice: Jedľová, Železničná, Vážska, Vŕbová.

Volebný okrsok č. 6
Volebná miestnosť: Základná škola Železničná ul. 14 
ulice: Poľnohospodárska, Rajecká nepárne 1-15. 

Volebný okrsok č. 7
Volebná miestnosť: Základná škola Železničná ul. 14 
ulice: Rajecká párne 2-40. 

Volebný okrsok č. 8
Volebná miestnosť: Základná škola Železničná ul. 14 
ulice: Stavbárska.

Volebný okrsok č. 9
Volebná miestnosť: Základná škola Rajčianska ul. 3 
ulice: Bebravská, Čiližská 1,1A.

Volebný okrsok č. 10
Volebná miestnosť: Základná škola Rajčianska ul. 3 
ulice: Bodvianska, Čiernovodská, Toryská. 

Volebný okrsok č. 11
Volebná miestnosť: Základná škola Rajčianska ul. 3 
ulice: Dvojkrížna, Hnilecká, Kazanská, Slatinská.

Volebný okrsok č. 12
Volebná miestnosť: Základná škola Rajčianska ul. 3 
ulice: Čiližská, Toplianska.

Volebný okrsok č. 13
Volebná miestnosť: Základná škola Rajčianska ul. 3 
ulice: Žitavská, Rajčianska. 

Registrácia voliča pre voľbu poštou zo zahraničia  
vo voľbách do Národnej rady Slovenskej republiky
 
Služba primárne slúži na registráciu voliča pre voľbu poštou 
zo zahraničia vo voľbách do Národnej rady Slovenskej repub-
liky. Požiadať o voľbu poštou môžu občania Slovenskej repub-
liky, ktorí
• nemajú trvalý pobyt na území Slovenskej republiky alebo
• majú trvalý pobyt na území Slovenskej republiky, ale 

v čase volieb sa zdržiavajú v zahraničí.
najneskôr 52 dní pred dňom konania volieb (t. j. najneskôr 
9. 8. 2023) Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky o voľ-
bu poštou, a to elektronicky (prostredníctvom služieb infor-
mačného systému pre voľbu poštou alebo prostredníctvom 
ústredného portálu verejnej správy) alebo v listinnej podobe. 
Bližšie informácie o voľbe poštou sú uverejnené na webovom 
sídle Ministerstva vnútra Slovenskej republiky www.minv.sk.

Hlasovací preukaz

Volič, ktorý má trvalý pobyt na území Slovenskej republiky 
a v deň konania volieb nebude môcť voliť v mieste svojho tr-
valého pobytu vo volebnom okrsku, v ktorého zozname voli-
čov je zapísaný, môže požiadať obec svojho trvalého pobytu 
o vydanie hlasovacieho preukazu. Obec na základe žiadosti 
vydá najskôr 45 dní predo dňom konania volieb (t. j. najskôr 
16. 8. 2023) voličovi hlasovací preukaz a zo zoznamu voličov 
ho vyčiarkne s poznámkou o vydaní hlasovacieho preukazu. 
Posledným dňom vydania hlasovacieho preukazu osobne je 
29.09.2023 (piatok) do 12,00 hod.. Písomnú žiadosť o vy-
danie hlasovacieho preukazu poštou je možné doručiť len do 
08.09.2023. Hlasovací preukaz oprávňuje na zápis do zozna-
mu voličov v ktoromkoľvek volebnom okrsku.

Voľby do Národnej rady Slovenskej republikyVoľby do Národnej rady Slovenskej republiky

http://www.vrakuna.sk
http://www.minv.sk
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Verejné priestranstvo má byť prístupné všetkým bez 
obmedzenia a má slúžiť na všeobecné užívanie obča-
nom, z tohto dôvodu by malo byť príjemné a funkčné. 
V Bratislave máme takýchto priestranstiev niekoľko, nie-
ktoré sú však dlhodobo neudržiavané, z tohto dôvodu je 
potrebná ich systematická obnova. Pre takýto účel vzni-
kol projekt Živé miesta, vďaka ktorému sa prostredníc-
tvom Programu obnovy verejných priestorov Bratislavy 
revitalizujú viaceré verejné priestranstvá. Ide o výsledky 
práce Metropolitného inštitútu Bratislavy (ďalej len 
„MIB“), ktorý tvorí tím odborníkov a odborníčok z archi-
tektúry, urbanizmu a rozvoja mesta, ktorý plánuje rast 
a rozvoj tak, aby stúpala kvalita života aj kvalita verejné-
ho priestoru. „Cieľom MIB je v mestských projektoch 
a plánoch podporovať kvalitnú architektúru a funkčné 
riešenia odzrkadľujúce potreby obyvateľov Bratisla-
vy, aj vzhľadom na spoločenské a klimatické zmeny.“ 
(zdroj: mib.sk, 2023). MIB je príspevkovou organizáciou 
hlavného mesta Bratislava. Vďaka projektom v progra-
me Živé miesta sa pripravuje napr. revitalizácia parčíka 
pri hasičskej stanici v mestskej časti Nové Mesto, Plató 
pre peších v Starom meste, obnovia sa predpolia pri by-
tových domoch v Ružinove, revitalizuje sa ulica Kataríny 
vo Vajnoroch, pripravuje sa revitalizovanie jedno z najpo-
pulárnejších miest v Bratislave - Promenáda na Železnej 
studničke, a mnoho iných miest získa, alebo už získalo 
novú podobu (viac informácií o konkrétnych projektoch 
nájdete na stránke www.mib.sk v sekcii Projekty). V na-
šej mestskej časti sa vďaka vyššie spomínanému projek-
tu zriadila Policajná stanica v Pentagone, ktorá okrem 
zázemia pre mestskú políciu slúži aj ako zázemie pre so-
ciálnych pracovníkov a zároveň aj ako klientske centrum. 
Ide o spoločný projekt MIB-u, hlavného mesta, našej 
mestskej časti a Mestskej polície Bratislava. 

 Ďalším plánovaným projektom vo Vrakuni je revita-
lizácia priestoru na Kazanskej ulici, ktorej cieľom je 
podľa MIB zjednotiť pevné a zelené plochy. Magistrát 
hlavného mesta podpísal so zhotoviteľom prác zmluvu 
a práce začali v druhej polovici júla. V realizačnej doku-
mentácii, ktorú v júli minulého roku vypracoval Ing. arch. 
Dalibor Špilák je súčasný stav popísaný ako zanedbaný: 
„asfaltové povrchy sú porušené, nefunguje odvod daž-
ďových vôd, chýba vhodný mobiliár a kvalitné osvetle-
nie priestoru. Problematické je využívanie trávnatých 
plôch, cez ktoré vedie množstvo vyšliapaných chodní-
kov. Priestoru chýba jasná koncepcia pohybu. Spevnená 
plocha vedúca od ul. Kazanskej k zdravotnému stredis-
ku sa pravidelne využíva na účely farmárskych trhov, 
ktoré zásadne menia charakter a dojem miesta z pre-
chodného na ústredné. Vo väzbe na zdravotné stredisko 
bolo v nedávnej dobe realizované asfaltové parkovisko. 
V trávnatej ploche v jeho blízkosti možno identifikovať 
zvyšky pôvodného prvku, pravdepodobne fontány. Pred 
južnou fasádou strediska sa nachádza výtvarné dielo, 
kamenná plastika „Kvet“ od akad. sochára Karola Lac-
ka z roku 1984.“ Predmetom zákazky sú stavebné, bú-
racie, montážne práce, realizácia terénnych a sadových 
úprav. Vzniknúť by tak mal mestský park s novou výsad-
bou, doplnením mestského mobiliáru, kioskov, opraví 
a doplní sa verejné osvetlenie, pribudnú lavičky, smet-
né koše, stojany na bicykle, kamerový systém a mnoho 
iného. Spevnená plocha sa bude aj naďalej využívať 
ako priestor pre obľúbené Farmárske trhy, ktoré budú 
vo vylepšených podmienkach, čo uvítajú nie len samotní 
návštevníci ale aj predajcovia. Občanov o realizácii pro-
jektu budeme priebežne informovať. 

Mgr. Rastislava Mihóková 
RŽP, VPS a OH

Revitalizácia verejného priestranstva KazanskáRevitalizácia verejného priestranstva Kazanská

zdroj MIB
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Dňa 22. júla 2023 sme sa vo Vra-
kuni ocitli na jedinečnej ceste ča-
som. V Lesoparku sa rozložilo tento 
rok 13 historických táborov, kto-
ré zaplnili bojovníci a remeselníci 
z rôznych období, od staroveku až 
po uhorskú šľachtu. Mohli sme tak 
stretnúť kováča, minciara, výrobcu 
vitráží a mnoho ďalších remeselní-
kov. 
Na vystúpeniach sa podieľali účin-
kujúci umelci nielen zo Slovenska 
a Česka, ale tento rok aj z Rakúska, 
Chorvátska a Ukrajiny. Títo tvorcovia 
vytvárali život v minulých dobách, 
hlavne v stredoveku a bavili nás svo-
jimi vystúpeniami, alebo stvárnením 
dobového života. Okrem toho sa za-
pojili do férových súbojov v rytier-

U ž  t r e t í  r o č n í k  H i s t o r i c k é h o U ž  t r e t í  r o č n í k  H i s t o r i c k é h o 
f e s t i v a l u  v o  V r a k u n if e s t i v a l u  v o  V r a k u n i

Bufet pri Rozhľadni v spolupráci s mestskou časťou 
Bratislava-Vrakuňa usporiadali v júny už 5. ročník Ján-
skeho pivného festivalu vo vrakunskom lesoparku. 
Festival tento rok trval od piatka 23.6. do nedele 
25.6.2023 a milovníci piva mali možnosť vyskúšať mno-
ho pivných špeciálov z rôznych remeselných pivovarov.
K dobrému pivu neodmysliteľne patrí aj dobré jedlo, 
ktoré ani tento rok nemohlo chýbať. Pochutnať ste si 
mohli okrem dobrôt v Bufete pri Rozhľadni aj napríklad 

na cigánskej, hamburgeroch, lokšiach, rezancoch, klo-
báskach a výrobkoch z pekárne Hugo. Detský kolotoč 
a nafukovacie hrady dosýta využili detičky a v podvečer-
ných hodinách sa o hudobný program postarali skupiny 
Ťažký flám, Nultý pilier a Brokáto. 

Ďakujeme všetkým zúčastneným a už teraz sa tešíme 
na ďalší ročník!
    MÚ Vrakuňa

J á n s k y  p i v n ý  f e s t i v a l  n á m  o t v o r i l  J á n s k y  p i v n ý  f e s t i v a l  n á m  o t v o r i l  
k u l t ú r n e  l e t o  v  l e s o p a r k uk u l t ú r n e  l e t o  v  l e s o p a r k u
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skych turnajoch jednotlivcov v kon-
taktnom boji. V turnaji sa stretlo až 
18 bojovníkov zo 4 krajín. Víťazom 
sa stal Erik Michalík, člen Pressburg 
Iron Company. Získal tak titul šampió-
na Vrakuňa a od starostu dostal meč, 
ktorý sa stane symbolom jeho úspe-
chu. V skupinovom turnaji v bojoch 
päťčlenných družín zvíťazila skupina 
Eldur, členovia kmeňového zväzu Bo-
rivoj. 
Okrem súbojov sme mohli vidieť aj 
úžasné žonglérstvo od kaukliara Slí-
ža, bábkové divadlo Dvor zázrakov či 

skvelú stredovekú kapelu Spiritual 
Seasons z Ukrajiny. Veríme, že nikto 
z prítomných neostal hladný či smäd-
ný, pretože počas celého programu 
bola k dispozícii bohatá ponuka jedál 
z festivalu. Pripravená pre divákov 
bola aj stredoveká kuchyňa a ochut-
návky pravých dobových receptov.
Vrcholom celého podujatia bola bitka 
o Vrakuňu, v ktorej sa stretlo viac ako 
50 bojovníkov vrátane lukostrelcov. 
Na jednej strane sa už tradične po-
stavila armáda Vrakunských ochran-
cov, tvorená byzantskými žoldniermi 

a križiackymi vojskami pod vedením 
starostu Martina, ktorá ubránila Vra-
kuňu pred zlým Lordom Alfonzom 
a jeho bandou hrdlorezov. Vďaka 
ochrancom Vrakune sa tak vieme 
stretnúť aj o rok.
Podujatie bolo organizované SHŠ 
Sic, KVH Teokratos a Mestskou čas-
ťou Vrakuňa, finančne tento projekt 
podporil aj Bratislavský samosprávny 
kraj.

Mgr. R.M. Hudec
(hlavný organizátor festivalu)

Fotografie: Karol Srnec
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CHCEME HR AŤ FUTBAL!
p. Patrik: Dobrý deň pán starosta, sme 
skupina mladých športuchtivých chalanov, 
ktorí by si radi zahrali futbal a máme po-
cit, že vo Vrakuni nie je kde. Na Rajčian-
skej nevieme z akého dôvodu boli footboxy 
zrušené. Keď si chceme ísť zahrať na ZŠ 
Žitavskú, kde je multifunkčné ihrisko, tak 
je stále obsadené. Alebo keď nie je obsa-
dené tak, keď si tam chceme zahrať tak 
prídu občania, ktorí sa nám vyhrážajú, že 
keď odtiaľ neodídeme tak nás zbijú. Ďal-
šie ihrisko je footboxové na Železničnej, 
ktoré je malé a multifunkčné ihrisko, kde 
by sme mohli na Železničnej hrať futbal 
pani riaditeľka nechce sprístupniť. Na ŠK 
Vrakuni je síce veľké futbalové ihrisko, kde 
nás nechcú pustiť a ani na multifunkčné 
ihrisko sme sa ešte nikdy nedostali. Kde 
prosím Vás môžeme hrať futbal? My chce-
me hrať futbal a mám pocit, že Vrakuňa 
investuje peniaze všade len nie do futbalu. 
Prosím Vás postavte riadne futbalové ihris-
ko, ktoré bude bezplatne prístupné celému 
okoliu, lebo inak budeme veľmi nahnevaní. 
Ďakujem. 
Odpoveď: Vážení milovníci futbalu, asi bu-
dete nahnevaní, ale nie je to také jednodu-
ché ako si predstavujete. Mestská časť in-
vestuje do opravy škôl a školských areálov, 
do opravy a budovania nových chodníkov, 
ciest a nezabúda samozrejme ani na šport 
a kultúru. V rámci športu sme vybudovali 
multifunkčné ihrisko na ZŠ Rajčianska, ZŠ 
Žitavská, ZŠ Železničná. Máme bežecký 
areál na Rajeckej aj Železničnej. Pripravu-
jeme projekt na vybudovanie bežeckého 
areálu na ZŠ Žitavská. Investujeme viac 
ako 30 tisíc eur ročne do ŠK Vrakuňa, 
kde sú futbalové plochy. Vybudovali sme 
tu pred dvoma rokmi multifunkčné mini 
futbalové ihrisko. Tak isto sme vybudovali 
footboxy. Teraz na ŠK Vrakuňa, na Želez-
ničnej a v minulosti na Rajčianskej. Tu ich 
však vandali zničili natoľko, že vedenie ZŠ 
nemalo záujem predĺžiť fungovanie footbo-
xov. Naozaj neviem, ako si predstavujete 
ešte viacej investovať financie do futbalu. 
Máme tu aj napríklad basketbal a hokej-
bal. Snažíme sa podporovať všetky športy 
a myslím si, že futbal podporujeme dosť. 
Mestská časť nemá v správe vhodnú plo-
chu na vybudovanie verejného futbalového 
ihriska a okrem toho, každý takýto areál 
musí mať svojho správcu, aby boli dodr-
žiavané všetky podmienky jeho prevádzko-
vania. Mini futbalových ihrísk máme dosť 
a možno budem parafrázovať, ale ja keď 
som mal 10 rokov, tak sme si bránky uro-

bili z teplákových búnd a hrali sme futbal 
v lesoparku. Veľké futbalové hviezdy sveta 
z Argentíny alebo Brazílie vyrástli bez ko-
pačiek na sídliskách, kde lopta bola zošitá 
z kožených kúskov a naplnená kameňmi. 
Keď niekto chce hrať futbal, tak určite si 
ten priestor aj možnosti nájde.

LEN JEDNOT Ý ŽDŇOV Ý TÁBOR.
p. Anonym: Dobrý deň pán starosta, zare-
gistroval som vo Vrakunských novinách, že 
organizujete výlety seniorov do Chorvátska 
aj do kúpeľov a pre deti ste urobili len jedno-
týždňový tábor po Bratislave, čím sa chváli-
te kde sa dá. Prečo ste nezorganizoval výlet 
do Chorvátska aj pre deti? Ďakujem. 
Odpoveď: Dobrý deň vážený Anonym. Ja by 
som veľmi rád zorganizoval pre deti výlet do 
Chorvátska, ale nie je to také jednoduché. 
My síce organizujeme výlety pre seniorov 
do Chorvátska, ale náklady si hradia sami. 
My im zabezpečujeme prevoz. Pri deťoch 
je to komplikovanejšie. Musel by ísť s nimi 
väčší dozor, zdravotník a v neposlednom 
rade veľká zodpovednosť a starostlivosť! 
My nemáme vytvorené také podmienky 
ako spoločnosti, ktoré sú na to zriadené 
a organizujú takéto tábory pre deti. Všet-
ko, čo pri dospelých ľuďoch nie je také 
striktné. Viete, môžeme sa prikrývať takou 
perinou na akú máme. Potrebujeme opra-
vovať školy, škôlky, cesty, chodníky, kosiť, 
strihať stromy, orezávať, opravovať detské 
ihriská a mnoho iného. Sme radi, že sa 
nám každý rok aj vďaka sponzorom podarí 
zorganizovať aspoň denný letný tábor. Ak 
by sme v budúcnosti mali viac finančných 
prostriedkov, nebránim sa tomu, aby sme 
zorganizovali týždňový tábor v Chorvátsku. 

Je to, ale naozaj otázka peňazí a technic-
kých možností, ktoré v súčasnosti naozaj 
nemáme. Ďakujem.

CESTA NA PODPRIEHR ADNE J.
p. Mária: Starosta, všimla som si, že ste 
v lete opravovali chodníky a cesty. No, ale 
som veľmi sklamaná, lebo stále cestu na 
Podpriehradnej ste neopravili a je v stave 
v akom bola aj pred 20 rokmi. A neobstojí 
mi vaša odpoveď, že tú cestu obec nevlast-
ní, ani pozemok pod ňou. Ja platím dane 
a žiadam vás, aby ste ju opravili. Ďakujem. 
Odpoveď: Vážená pani Mária, ako sama 
píšete obec cestu nevlastní, nespravuje 
a ani nevlastní pozemok pod ňou. Vyzvali 
sme vlastníka pozemku, ktorým je štát, aby 
si svoju cestu dal do poriadku. Ako by sme 
k tomu prišli, že z vašich daní budeme pla-
tiť cestu, ktorá nám nepatrí. Potom príde-
te s požiadavkou, aby sme opravili škôlku 
alebo školu, do ktorej chodí vaša vnučka 
alebo vaše dieťa, starali sa o lesopark, kde 
chodíte vy na prechádzku. A my vám povie-
me, že nemáme na to peniaze, lebo sme 
investovali financie do cesty, ktorá nám ne-
patrí. Takto sa to proste nerobí v dnešnej 
spoločnosti. Možno v minulosti sa to tak 
robilo, ale ja si nemôžem dovoliť míňať ve-
rejné zdroje na opravu ciest, ktoré nám ne-
patria. My sme vyzvali vlastníka a čakáme 
na ich odpoveď. Budeme ich samozrejme 
ďalej žiadať a vyzývať, aby cestu dali do ta-
kého stavu, aby bola schopná prevádzky. 
Ďakujem veľmi pekne za pochopenie.

Podnety občanov uvádzame v pôvodnom 
znení bez korekcie.

MÚ Vrakuňa

PodnetyPodnety
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Dňa 16.06.2023 sa viac ako 30 dobrovoľníkov zapojilo 
do projektu NAŠE MESTO 2023, ktorú každoročne orga-
nizuje Nadácia Pontis. Nadácia pôsobí na Slovensku už 
25 rokov a patrí medzi tie najväčšie nefiremné. Realizuje 
projekty, ktoré pomáhajú meniť Slovensko na lepšiu kra-
jinu pre všetkých. 
Tento rok sme sa oproti minuloročným úspešným projektom, 
ktoré sa týkali vyčistenia brehov Malého Dunaja rozhodli za-
pojiť v rámci inej prospešnej aktivity (brehy sa nám podarilo 
vyčistiť vďaka iným projektom, o ktorých sme informovali 
v predchádzajúcich vydaniach).
Väčšina z nás možno vie, že bobor vodný (lat. Castor fiber) 

je na Slovensku chránený živočích podľa vyhlášky MŽP 
SR č. 170/2021 Z. z., ktorou sa vykonáva zákon NR SR 
č.543/2002 Z. z. o ochrane prírody a krajiny. Je druhom 
európskeho významu, na ochranu ktorého sa vyhlasujú 
chránené územia. Jeho stanovená spoločenská hodnota 
je 1380 €. Ide o vzácneho a chráneného živočícha, ktorý 
pri stavbe používa prírodné materiály, napr. stromy, konáre 
a pod., a svoje prostredie si prispôsobuje tak, aby mal do-
statok vody a potravy. Živí sa výlučne rastlinnou potravou. 
Pri prechádzke Vrakunskou promenádou a jej okolím sú vidi-
teľné stopy po jeho činnosti, tzv. pobytové znaky v podobe 
obhryzených a popadaných stromov. Aj keď nás teší jeho 
prítomnosť, musíme dbať na bezpečnosť občanov pohybu-
júcich sa v predmetnej lokalite. Nakoľko prevoz alebo pre-
sun na iné územie nie je možný, pretože migruje prirodzene, 
rozhodli sme sa obaliť viaceré druhy drevín v okolí toku, aby 
sme zabezpečili bezpečné verejné priestranstvo a prirodze-
ne sa tak sám mohol presunúť do menej frekventovaných 
oblastí Malého Dunaja. Popri obaľovaní sa nám podarilo vy-
zbierať aj drobný komunálny odpad. 

Týmto by som rada úprimne poďakovala všetkým zúčast-
neným zo spoločností Dentsply Sirona Slovakia s.r.o., 
IBM, Starbucks Slovakia - AmRest Coffee SK s.r.o. a Tatra 
banka a.s. za veľkú pomoc! Veľká vďaka patrí aj pracov-
níkom SVP, š. p. za ,,vylovenie“ nákupného vozíka z mŕt-
veho ramena.👍
A samozrejme veľká vďaka patrí aj kolegyniam a kolegom 
z nášho referátu a v neposlednej rade Nadácii Pontis. 

Veľmi sa z tejto akcie tešíme a ešte raz všetkým zúčast-
neným ďakujeme!

Mgr. R. Mihóková
Referát ŽP,VPS a OH 

NAŠE MESTO 2023NAŠE MESTO 2023

V poslednej dobe evidujeme zvýšené množstvo podnetov, 
v ktorých nás občania žiadajú o odstránenie uhynutých 
zvierat. Predmetnú činnosť nemôžu vykonávať naši pra-
covníci verejnoprospešných služieb, uzavretá je zmluva 
o poskytovaní služieb v oblasti veterinárnej asanácie tú-
lavých alebo uhynutých zvierat medzi hlavným mestom 
a Slobodou zvierat. 
V prípade ak zbadáte uhynuté, prípadne túlavé zviera, je po-
trebné vždy informovať Mestskú políciu hl. m. mesta SR BA 
(k dispozícii je číslo skráteného volania 159). Vzápätí mest-
ská polícia zašle oznámenie na dispečing Slobody zvierat 
mailom a jej predstavitelia zabezpečia odchyt túlavého ale-
bo uhynutého zvieraťa. Pracovník dispečingu si zaznačí dá-
tum a čas nahlásenia, ulicu, kde sa dané zviera nachádza, 
meno a priezvisko nahlasovateľa, telefónny kontakt, druh 
zvieraťa, rasu a počet. Takáto forma sa osvedčila ako naj-
vhodnejšia pri fakturácii služieb - vytvára sa systém kontroly, 
čiže sa uhradia len tie výkony, ktoré sú objednané mestskou 
políciou.
Žiadosť o kastráciu/sterilizáciu ferálnych mačiek je potrebné na-
hlásiť písomne, alebo e-mailom na adrese: ozp@bratislava.sk.  

V žiadosti je potrebné uviesť adresu výskytu, kontaktné údaje 
oznamovateľa a približný počet mačiek. Následne hlavné mesto 
zašle objednávku Slobode zvierat a tá po jej obdržaní zrealizuje 
odchyt do 10 pracovných dní. Po kastrácii/sterilizácii ak sú zvie-
ratá v dobrej zdravotnej kondícii sú vypustené do pôvodného 
prostredia. Tento kastračný program, pre ktorý sa hlavné mesto 
rozhodlo, pomáha regulovať počet ferálnych mačiek v meste.

Mgr. R. Mihóková
Referát ŽP,VPS a OH

Systém nahlasovania túlav ých a uhynut ých z vieratSystém nahlasovania túlav ých a uhynut ých z vierat

zdroj sloboda zvierat

mailto:ozp@bratislava.sk
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Zdroj fotky: M. Melušová Makayová

Prvý júnový utorok sme sa rozhodli stráviť zaujímavou náv-
števou stálej expozície „Múzea obchodu“, ktorá sa nachádza 
v podkroví kúrie Juraja Alberta z 18. storočia v Bratislave - 
Podunajských Biskupiciach na Linzbothovej ul.. Výstavou nás 
previedol pán Richard Jakubík, ktorý nám pútavo porozprával 
o vystavených exponátoch, ktorých podľa neho majú v týchto 
priestoroch umiestnených cca 1400 kusov. Prevažná časť fon-
du pochádza z obdobia 20. až 40. rokov 20. storočia. Vzácnymi 
sú predmety z konca 19. storočia, či predmety z obdobia sece-
sie. Niekedy je ťažké určiť aj samotný pôvod jednotlivých pred-
metov ich výrobcu či lokalitu odkiaľ pochádzajú. Našu návštevu 
sme zakončili ochutnávkou piva v „Hostinci – Múzejný pivovar“, 
ktorý tiež patrí k tomuto múzeu. Posedeli sme si vonku, v druž-
nej debate o tom, čo sme v tento krásny deň spoločne zažili. 
 

Výlet na Devín
Aj ďalší utorok sme si s členmi klubu dôchodcov vyšli na malý 
výlet na Devín. Naša prvá zastávka bola pri Bráne slobody, kto-
rá sa nachádza priamo pod hradom Devín, na sútoku riek Mo-
ravy a Dunaja. Tento pomník bol postavený na pamiatku smrti 
400 žien a mužov, ktorí sa pokúsili o útek za hranicu železnej 
opony v rokoch 1945 až 1989. Autor tohto diela znázornil roz-
strieľanú bránu, vnútri ktorej je vyhnutá kovová mreža.
Pozreli sme si aj hrad Devín, kde sme mali možnosť oboznámiť 
sa s jeho výnimočnou históriou. Okrem významných archeolo-
gických nálezov, ktoré sme si mali možnosť prezrieť vo výstav-
nom pavilóne, je lákavý aj výhľad z devínskeho brala, na ktorom 
sa stredoveký hrad vypína. Tento výhľad poskytuje fantastický 
zážitok na okolitú prírodu. Všetkým, ktorí si trúfli vystúpiť až na 
ten najvyšší bod brala, sa naskytol krásny zážitok, kde mohli 
uvidieť, z jednej strany horský masív Malých Karpát s najvyš-
ším vrchom Devínska Kobyla (514 m n. m) a z druhej strany je 
krásny výhľad na sútok riek Dunaja a Moravy. Takto spoločne 
strávený deň bol pre nás všetkých krásnym a zaujímavým zá-
žitkom.

Júnová gulášpárty
Plánované aktivity 
sme v prvom polro-
ku 2023 v našom 
klube dôchodcov 
zakončili, tak ako 
to zvykneme robiť 
na konci mesiaca 
jún, varením gulá-
ša vo Vrakunskom 
lesoparku. Samo-
zrejme, ako to pri 
takýchto akciách 
býva, zišli sme sa 
v hojnom počte. 
Privítali sme me-
dzi sebou starostu 
Martina Kuruca 
a jeho zástupkyňu 
Zuzku Schwartzovú. Tiež sme sa potešili aj z prítomnosti nie-
ktorých poslancov miestneho zastupiteľstva, ktorí prijali naše 
pozvanie na túto akciu. Chceme sa im poďakovať za príspev-
ky, ktorými nám spríjemnili atmosféru toho dňa. Touto cestou 
ďakujeme aj pánovi starostovi, ktorý nám poskytol vynikajúce 
mäsko, aby sme si guláš mohli navariť. Veľká vďaka patrí aj 
všetkým našim členom, ktorí svojou pomocou prispeli k tomu, 
aby naši kuchári Bono Luzsica, Miro Kardoš a tiež Monika 
Schmidtová, mohli navariť výborný divinový guláš. Dôkazom 
toho, že bol naozaj výborný, svedčí aj to, že sa našim kuchárom 
dostalo poďakovania od veľa tých, ktorí guláš jedli. Aj keď nás 
ku koncu prekvapil silný dážď, celá akcia dopadla vynikajúco 
a k spokojnosti všetkých zúčastnených. 

G. Hrušovská 
KD Malý Dunaj

Veselý jún v klube dôchodcov vo VrakuniVeselý jún v klube dôchodcov vo Vrakuni
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Malí vrakunčania

Mestská časť Bratislava-Vrakuňa dodržiava každoroč-
né osvedčené tradície a ani tento rok nebol výnimkou 
a znova sme zorganizovali denný tábor pre našich ma-
lých Vrakunčanov v dvoch týždňových  turnusoch. Hneď 
v pondelok mali deti zoznamovacie aktivity v areáli ŠK 
Vrakuňa, kde si mohli zahrať futbal a iné loptové hry pod 
dohľadom futbalo-
vých inštruktorov. 
Po športovom výko-
ne bola zaslúžená 
zmrzlina v U Mareč-
ka. V utorok navští-
vili deti bratislavskú 
ZOO, kde si užili aj 
cestovanie MHD. 
V stredu ich priamo 
vo Vrakuni vyzdvihol 
vláčik Prešporáčik 
a formou vyhliadkovej jazdy spoznávali historické miesta 
nášho hlavného mesta. Vláčik ich vysadil v centre, odkiaľ 
sa v dvoch skupinách presunuli do Mirbachovho paláca 
a Prírodovedného múzea na Vajanského nábreží. Odme-
nou za zvládnutie týchto aktivít počas vysokých teplôt 
bol obed v McDonalde a zmrzlina U Marečka vo Vrakuni. 
Záver tohto dňa boli čitateľské aktivity v Miestnej knižnici 

Vrakuňa, čo si deti veľmi užili. Vo štvrtok absolvovali vý-
let na hrad Červený kameň, kde sa zúčastnili prehliadky 
expozície v dvoch okruhoch zameraných na edukáciu for-
mou hier. Poobedie strávili na multifunkčnom športovom 
ihrisku v Častej, a tam sa vyšantili do sýtosti. Piatkové 
opekačky spojené s jazdou na poníkoch v areáli Vra-

kunského lesoparku 
a rôzne druhy špor-
tových a kultúrnych 
vyžití ukončujú ten-
to skvelý zážitko-
vý tábor, na ktorý 
máme veľmi pozi-
tívne ohlasy. Veľké 
poďakovanie patrí 
našim sponzorom, 
ktorí sa podieľali na 
zabezpečení tábora 

a to: ŠK Vrakuňa - prezident Andrej Ravasz a Mgr. Juraj 
Šindler, Peter Matuška, Zmrzlina u Marečka, Ing. Soňa 
Svoreňová, Peško & Turner, s. r. o., Bufet pri rozhľadni. Za 
skvelú prácu s deťmi ďakujeme aj zohratému tímu ani-
mátorov – Ivetka, Laura, Katka, Viktor a Peter.
 

Referát školstva a sociálnych vecí

Denný tábor pre deti vo VrakuniDenný tábor pre deti vo Vrakuni

Vstup do školy je významným medzníkom v živote die-
ťaťa a vlastne celej rodiny.  Zvládnuť začiatok školské-
ho roka môže byť  pre mnohé rodiny finančne náročné, 
zvlášť keď majú doma prváčika. V našej mestskej časti 
žiačikovia dostávajú v prvý deň školského roka prvácky 
balíček, ktorý obsahuje školské dosky, výkresy, zošity, 
vodovky, pero, farebné papiere, farbičky, nožnice, lepidlo 
a ďalšie školské pomôcky, ktoré okrem radosti čerstvých 

prvákov z nádielky pomôžu rodičom aspoň z časti pri-
spieť na zvýšené finančné nároky pri štarte prvého škol-
ského roka. Súčasťou balíčka je aj rozprávková knižka, 
ktorú deti zvládnu prečítať po skončení prvého ročníka. 
Milým žiačikom prajeme usilovnosť, vytrvalosť a pevnú 
ruku pri prvých písmenkách. Skúsené pani učiteľky im 
v tomto úsilí budú pomáhať.

MÚ Vrakuňa

Vstupný balíček pre našich vrakunských prváčikovVstupný balíček pre našich vrakunských prváčikov
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ŠK Vrakuňa história  a  fungovanie klubuŠK Vrakuňa história  a  fungovanie klubu
V poslednom období dostáva mestská časť Bra-
tislava-Vrakuňa veľa otázok a podnetov ohľa-
dom futbalového klubu ŠK Vrakuňa. Na všetky 
otázky nevie mestská časť odpovedať a ani ne-

disponuje všetkými informáciami ohľadom fungovania klubu, preto 
sme si dovolili osloviť prezidenta ŠK Vrakuňa Andreja Ravasza, kto-
rý je zároveň aj poslancom mestskej časti. Spolu s ním sa pozrieme 
na históriu, súčasnosť a plány do budúcnosti klubu.

Dobrý deň pán poslanec, ako prezident klubu ŠK Vrakuňa pôsobíte 
už od novembra roku 2018. Viete nám priblížiť aj niečo z histórie 
športového klubu? 
Dobrý deň, pokúsim sa. Prvú zmienku o organizovaní športových akti-
vít na území dnešnej mestskej časti Vrakuňa možno datovať do roku 
1933 a začiatky súťažného futbalu do roku 1938. Nachádzala sa tu 
obec Vereknye (vtedy s približne 1000 obyvateľmi). V roku 1948 bola 
Vereknye oficiálne premenovaná na Vrakuňu, v roku 1972 sa stala 
súčasťou hlavného mesta SSR (Slovenskej Socialistickej Republiky) 
a až dodnes je jednou z mestských častí Bratislavy. Ako sa vyvíjala 
obec, rozvíjal sa i klub. Názvy ako napr. TJ Dunaj či Dinamo Bratislava 
si pamätajú tí skôr narodení. Vrakunčania v „strednom“ veku majú 
isto v pamäti najmä TJ Doprastav, ktorý bol posledným predchodcom 
dnešného klubu ŠK Vrakuňa. Ten vznikol v roku 1993 založením ob-
čianskeho združenia. V súčasnosti klub zastrešuje naprieč kategó-
riami viac ako 300 športovcov. ŠK Vrakuňa, ako najväčšie športové 
zoskupenie v tejto mestskej časti, má teda dlhú históriu a svoje neod-
mysliteľné miesto na športovej mape Bratislavy a Slovenska.
Aktuálne vedenie klubu je v zložení: Andrej Ravasz – prezident klubu, 
Jakub Morávek – viceprezident klubu, Imrich Juhoš – tajomník klubu, 
Stanislav Bruna – nominant úradu, Juraj Šindler, Ľubomír Czaja, Jo-
zef Ďuriš, Igor Chalka, Jozef Šiška a Július Pavčo – členovia. Vedenie 
sa venuje fungovaniu klubu a snaží sa o jeho napredovanie, ako po 
technicko-materiálnej, tak aj po športovej stránke. Keďže ŠK Vraku-
ňa Bratislava funguje ako občianske združenie, najvyšším orgánom je 
členská schôdza, ktorá je zvolávaná minimálne jedenkrát do roka. Jej 
členom sa v zmysle stanov môže stať ktokoľvek, kto si podá žiadosť, 
bude schválený výkonným výborom (dosiaľ nezamietol žiadnu žiadosť) 
a zaplatí členský príspevok.

A ako ste spokojný z vášho pohľadu s fungovaním klubu po mate-
riálno technickej stránke?
Ťažká otázka, na ktorú by som okamžite odpovedal, že som nespokoj-
ný, avšak ja som maximalista, čiže ja by som spokojný nebol asi nikdy 
(úsmev). 

Skúste byť konkrétnejší prosím a priblížte nám svoj pohľad. V klu-
be ste takmer päť rokov, ako prezident klubu, čiže máte predpokla-
dám dobrý prehľad.
Tak areál, ktorý je vo vlastníctve mestskej časti je veľmi špecifický. 
Areál v ktorom pôsobí Športový klub Vrakuňa Bratislava, je vo vlast-
níctve mesta a zverený do správy MČ Vrakuňa. Športový klub Vrakuňa 
Bratislava je nájomcom tohto objektu. Ďalší „zádrhel“ je i to, že nie 
všetko čo vidíme oplotené, je majetkom mesta. Napríklad priestor za 
striedačkami je v súkromnom vlastníctve a tiež neudržiavané pozem-
ky pri železnici sú v rukách bývalých železničiarov, resp. iných súkrom-
ných osôb. Aby toho nebolo málo z dvoch strán lemuje areál vysokotla-
kové plynové potrubie a na zvyšných dvoch stranách je vedený plyn 
stredného tlaku. V areáli je tiež napríklad prepadová šachta malého 
Dunaja. Klub trpí nedostatkom tréningových plôch, čo sa v našom are-
áli rieši iba veľmi ťažko. Na území MČ Vrakuňa sa nenachádza zelená 
plocha, kde by sa dala vytvoriť eventuálna, aspoň tréningová plocha.

Veľa ľudí kritizuje najmä budovu, ktorá ozaj pôsobí nie veľmi vľúd-
ne v porovnaní napr. s okolitými dedinami.
Môžeme porovnávať iba porovnateľné a myslím si, že porovnávať fi-
nancovanie obcí a financovanie mestských častí sa vonkoncom nedá. 
Väčšina klubov je viac, či menej podporovaná z financií obce, inak 
tomu nie je ani u nás. Od mestskej časti dostávame ročne príspevok 
vo výške cca 35 tis. € na materiálno-technické zabezpečenie klubu. 
Materiálno-technické zabezpečenie znamená, že tieto peniaze idú na 
spotrebu energií a zabezpečenie materiálno-technických vecí a nemô-
žu byť použité na zveľadenie okolia. Pre porovnanie napríklad klub 
v Galante dostáva len na fungovanie mládeže 100 tis. Eur.

35 tisíc eur je stále dosť veľa peňazí, nemyslíte?
Áno, suma 35 tisíc eur nie je určite zanedbateľná, ale treba si uve-
domiť, že tu sa nerozprávame o domácnosti, ale o športovom klube 
a areáli, kde sa kúri budova, ktorá je v stave akom je. Žiaľ nikto do nej 
neinvestoval dlhé roky a športový klub nemá prostriedky na investí-
ciu takého rozsahu, aby budovu napr. zateplil. Energie sa samozrejme 
spotrebujú i na polievanie, svietenie plôch (najmä v prechodných ob-
dobiach), výrobu teplej vody, pranie dresov a pod.

Znamená to, že teda neviete vlastne nič urobiť? 
Urobiť niečo vieme a myslím si, že sme už aj niečo málo urobili. Žiaľ 
areál, ktorý sme dostali bol v kondícií akej bol. Hneď od úvodu sme sa 
snažili vynaložiť maximálne úsilie, aby sme areál zveľadili. Zlepšili sme 
športovú vybavenosť, ako aj komfort pre rodičov, či divákov.

Môžete byť konkrétnejší? 
Za nášho pôsobenia sme postupne z vlastných zdrojov, resp. zo získa-
ných finančných zdrojov napríklad od Slovenského futbalového zväzu 
zlepšili energetickú úsporu. A to konkrétne výmenou plynového kotla, 
starých okien, výmenou radiátorov a vyregulovaním celej vykurovacej 
sústavy. Tiež sme obnovili hlavnú hraciu plochu a vymenili brány. Tieto 
investície boli zhodnotením budovy a areálu, ktorý je v majetku hlav-
ného mesta Bratislava.

Pribudlo toho asi viac. Všimli si ľudia obnovenú tribúnu!?
(smiech) Áno, tribúnu si všimol každý, keďže je pri vstupe. To len po-
ukazuje na nevšímavosť ľudí. Keď som bol raz na kontrolnom dni pri 
stavbe, začul som rozhovor dvoch mamičiek pri liatí betónových zák-
ladov na obnovu tribúny: „Konečne sa tu niečo robí.“ Poviem Vám, že 
počuť to fakt zamrzí. Ale áno, keď lejeme betón, je to viac vidieť.

Skúste nám teda priblížiť, čo a kde sa podarilo zrenovovať, obnoviť, 
prípadne dobudovať.
Tak okrem už spomínaných investícií bola v roku 2021 vybudovaná 
úplne nová plocha s umelou trávou najvyššej futbalovej kvality spolu 
s umelým osvetlením na nej. Ako ste spomenuli, v tomto roku sa obno-
vila tribúna vrátane vybudovania sektoru hostí a aj na hlavnú tribúnu 
boli zakúpené nové plastové sedadlá. Cez zimu boli kompletne zre-
konštruované šatne v suteréne s novým sociálnym zariadením. Kom-
pletnou rekonštrukciou prešla i šatňa A-tímu. V posledných 4 rokoch 
bol kompletne vymenený vozový park, zakúpili sme vretenovú profi 
kosačku, traktor s vlečkou a príslušenstvom, krovinorez, vertikulátor 
a pod.. Pre malé deti sa vybudovalo ihrisko pri vchode.
Osobne si nemyslím, že to je málo. Samozrejme vždy sa dá urobiť 
viac, avšak na to chýba jedna zásadná vec, a to sú finančné pros-
triedky, ktoré sa nezháňajú jednoducho. Do klubu sa za posledné roky 
na účely rekonštrukcií investovalo okolo 200 tis. Eur. Aj touto cestou 
sa chcem za podporu poďakovať hlavnému mestu Bratislava na čele 
s pánom primátorom Matúšom Vallom, Bratislavskému samosprávne-
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mu kraju na čele so županom Jurajom Drobom, ako aj mestskej časti 
Vrakuňa na čele so starostom Martinom Kurucom. Tiež nadácií Eko-
polis a fondu pre šport od Niké. Aj vďaka nim, sa nám podarilo klub 
posunúť a verím, že i do budúcna nám budú nápomocní.

V minulom čísle Vrakunských novín bol zverejnený podnet, ktorý 
napísal jeden z rodičov nášmu starostovi. Videli ste tento článok?
Áno, čítal som tento článok.

Nechcete k tomu niečo povedať? Rozvírilo to debatu a to nie len 
vo Vrakuni.
Však práve. Priznám sa, že neviem o čo presne pánovi Martinovi išlo 
a hlavne vôbec nerozumiem, prečo túto otázku smeroval na starostu 
mestskej časti, i keď otázka areálu je v zásade smerovaná správne, 
nakoľko budova je mestská a zverená našej mestskej časti. ŠK Vraku-
ňa je nájomcom tohto objektu.

Poukazovalo sa tam na viacero vecí, napríklad zbieranie členských 
príspevkov k rukám trénerov.
Áno, náš klub fungoval tak, ako veľká väčšina klubov a teda výberom 
financií v hotovosti k rukám trénera, nakoľko nebola v danej chvíli iná 
možnosť a prípravný proces elektronizácie nejakú dobu trval.

Fungoval? Dobre som zachytila minulý čas? 
Áno. Dlhšie sme hľadali spôsob ako a od novej sezóny prechádzame 
na plne elektronický systém.

Čiže vlastne Vás predmetná kritika inšpirovala?
(smiech) Naozaj si myslíte, že nastavenie systému sa urobí od večera 
do rána? Na tomto systéme sme pracovali viac, ako rok. Čiže nie, člá-
nok vo Vrakunských novinách nebol motiváciou k tomuto kroku.

Čo teda bolo motiváciou?
Motivácií bolo viacero. Na jednej strane odbremeniť trénerov od vy-
berania týchto poplatkov, aby mohli svoj čas a energiu v čo najväčšej 
možnej miere investovať do rozvoja detí a mládeže. Na strane druhej 
sprehľadnenie platieb, ktoré vedie k zlepšeniu platobnej disciplíny hrá-
čov, resp. rodičov. Výber členských poplatkov bol na úrovni cca 75%, 
to znamená že každý 4. hráč si neplnil svoju povinnosť platby. Veríme, 
že tento systém pomôže trénerom, rodičom, ale aj klubu samotnému.

Medzi ľuďmi tiež panuje názor, že mládež dotuje A – tím.
Áno aj nie, je to opäť o uhle pohľadu. A-tím je v každom zdravom klube 
tou najvyššou motiváciou pre deti a mládež. Ako bývalý hráč nášho 
klubu viem o čom hovorím. Ako deti či mládežníci sme chodili s rados-
ťou povzbudzovať naše tímy mužov, boli pre mňa motiváciou a chcel 
som sa tam raz dostať. Viem, že dnes sa to vníma inak, čo ma mrzí. 
Chýba klubizmus – hrdosť na to, že som súčasťou klubu, či športovej 
komunity ŠK Vrakuňa, deti si zriedka nájdu s rodičmi čas prísť povzbu-
diť naše tímy mužov. Nehovorím o všetkých do jedného, ale máme 
žiaľ veľa ľudí, ktorí sú kritikmi, avšak kritika by mala byť vždy kon-
štruktívna, a teda ak hovorím, že toto je zle, mal by som v ďalšej vete 
povedať, ako by to podľa mňa bolo lepšie. Žiaľ realita je taká, že sa 
ľahko kritizuje, nadáva, ohovára, ale iba málokto príde, spýta sa a ko-
munikuje. Nikdy s nikým som sa neodmietol porozprávať na žiadnu 
tému, čoho svedkami sú rôzni rodičia naprieč kategóriami. Nikde sa 
neskrývam, moje kontakty sú voľne dostupné a kto sa chcel spýtať, 
spýtal sa a ja som vždy odpovedal, komunikoval, vypočul. Úprimne fas-
cinuje ma spôsob komunikácie emailom na starostu od človeka, ktorý 
bežne stojí vedľa mňa na tribúne. Toto naozaj neviem pochopiť. Ale 
všeobecne tento spôsob anonymnej komunikácie je aktuálnym hitom, 
i keď nie vždy je úplne anonymný.

Vidím že Vás táto otázka nahnevala!? 
Áno priznávam, som tiež iba človek z mäsa a kostí a nie je možné, 
aby sa od Vás všetko neustále odrážalo. Snažím sa byť rovný, čestný 
a úprimný, lebo tak som bol vychovaný. Nemám rád riešenia za chrb-
tom. Ako som už povedal, skôr som za prístup „face to face“, takých 
rozhovorov som mal aj túto sezónu mnoho. 

A ako je to teda s financovaním A tímu?
Ako som už spomenul vyššie, tak samozrejme boli a sme celok a fungu-
jeme spoločne. Časť peňazí išla aj na nutný chod A tímu. Aby bol trošku 
obraz - asi 70% peňazí vyzbieraných z mládeže išlo na odmenu trénerov, 
ďalej na hospodára, zdravotnú službu, poplatky zväzu, platbu telocviční, 
časť peňazí išla napríklad na opravu studne a iné výdavky pri rekon-
štrukciach, či haváriach. Treba si uvedomiť, že tento príspevok ide na 
chod klubu ako takého, ako to je v každom klube. Je to ako so všetkým, 
je tu nutná solidarita. Lebo keď si zoberieme aj platby naprieč kategória-
mi, tak v malých prípravkách pri 2 tréningoch týždenne a bez pravidelné-
ho zápasového procesu platili rovnaké členské, ako napríklad žiaci, ktorí 
po individuálnom rozhodnutí jedného z trénerov mali na jeseň minulého 
roku päť tréningov týždenne a pravidelný zápasový proces. Vlastne vtedy 
„doplácali“ hráči prípravky na žiakov. Sme jeden klub a tak sa musíme 
začať správať, v opačnom prípade je to cesta do záhuby. Ešte sa vrá-
tim k spomínanému p. Martinovi, keď povedal „2% daní im nedávam“ 
a v ďalšej vete povie, že „areál sa nerekonštruuje“. To je úplne typic-
ký príklad toho o čom hovorím, „robte!“, ale ja neprispejem. Čo sa týka 
A tímu, viceprezident klubu Jakub Morávek rieši tímy seniorov a viem, že 
sa tam rysuje po rokoch konečne sponzor, čo by zdvihlo určite i kvalitu 
nášho A tímu. Keďže stále prebiehajú rokovania, nie je možné povedať 
v tejto chvíli viac. Dnes s istotou vieme, že A tím sa predstaví v 4. lige a B 
tím v 6. lige, keď náš B tím nevyužil šancu postúpiť o ligu vyššie.

Chápem, aká je teda vízia budúcej sezóny? Deti, mládež, muži? 
Chceme sa na plno venovať výchove detí a mládeže a popri tom zacho-
vať i slušnú kvalitu mužov. Mládež prechádza na elektronické platby, 
kde sme sa snažili systém nastaviť čo najspravodlivejšie. Členské prí-
spevky budú v troch hladinách a to hráči kategórií U6, U7 a U8 vo výš-
ke 40€. V kategóriách U9, U10A, U10B, U11, U13A, U13B, U15, U17 
a U19 vo výške 45€. Súrodenci v našom klube platia vo výške 35€ 
za každé dieťa. Z poplatkov budú hradené v najvyššej percentuálnej 
miere odmeny pre trénerov, ďalej poplatky SFZ za športovcov - jednot-
livcov, či hlavné súťaže jednotlivých kategórií, tréningové plochy vrá-
tane telocviční, zdravotná služba na zápasy, hospodár, prípadné dofi-
nancovanie réžie, či rekonštrukcii zázemia klubu. Mládež bude vedená 
od budúcej sezóny na svojom samostatnom účte. Muži a najmä ich 
financovanie je aktuálne vo fáze riešenia, mali by fungovať oddelene.

Ďakujeme za rozhovor, prajem Vám pekný deň a veľa energie pri 
riešení problémov nášho Vrakunského klubu.
Ja ďakujem za poskytnutý priestor a chcem touto cestou požiadať kaž-
dého rodiča, fanúšika, priaznivca, ale hoc aj kritika, že ak má otázky, 
som plne k dispozícií. Takmer denne som na štadióne, prípadne kon-
takt na mňa je na našom webe (www.skvrakuna.sk). Ďakujem.

Tak vážení športoví priatelia verím, že ani Vám nie je osud klubu ľaho-
stajný a preto sa snažme nájsť spoločnú cestu na dosiahnutie cieľov 
klubu, ktorým je v prvom rade výchova detí a mládeže. Každý športovec 
či súčasný, alebo „vyslúžilý“ vie, že šport nie je len o samotnom špor-
tovom výkone, ale obsahuje ďaleko viac – priateľstvá na celý život, ko-
lektívneho ducha, či fair-play. Tréneri sú vychovávateľmi, mentormi, psy-
chológmi a určite mnoho krát aj vzormi pre naše deti. Preto sa snažme 
miesto kritického pohľadu skôr pomôcť klubu v jeho napredovaní. Buď-
me konštruktívni, lebo iba spoločne sa môžeme posunúť ďalej a čím 
viac nás bude, tým rýchlejšia, ľahšia, ale najmä krajšia cesta to bude.

MÚ Vrakuňa

http://www.skvrakuna.sk


1414

Knižnica

Žiačky z ôsmeho ročníka na ZŠ 
Rajčianska, po besede s mode-
rátorkou Lenkou Ježovou začali 
pravidelne navštevovať našu knižnicu a okrem kníh si berú na 
prechádzku aj Pluta, psíka z knižnice. Zvyknú ho česať, tréno-
vať a Pluto ich na oplátku má veľmi rád. Je však len jeden, detí, 
ktoré by s ním chceli tráviť čas je veľa a tak sme oslovili Výcvi-
kovú školu pre vodiace a asistenčné psy, aby nás navštívili. Tré-
nerka Katka Paxnerová a Ľubka Radimská si na nás urobili čas 
a spolu s vodiacim psom Nikom, asistenčným psom Lebronom 
a šteňatami vo výchove – Vaškom a Veronkou nám prišli poroz-
právať o výcviku a práci psích pomocníkov. 
Všetkých nadchli ukážky práce Nika, ktorý dokáže napríklad uká-
zať miesto na sedenie, kľučku na dverách, doviesť k smetnému 
košu či priniesť svoj postroj. Ale ani Lebron v ničom nezaostával! 
Keďže sa cvičí pre autistické dievčatko, jeho pracovnou náplňou 
je priniesť deku, ľahnúť si na ňu a vytvoriť tak bezpečné miesto 
dievčatku na odpočinok, motivovať ho k pitiu a trpezlivo sa ne-
chať hladkať.
A keďže sme v knižnici, škôlkari a žiaci prvého stupňa si vypoču-
li aj rozprávku o Mimi a Líze a na záver dostali magnetky a ka-
lendáre z výcvikovej školy. Vstup pre deviatakov bol trochu iný. 

Okrem ukážok sme s nimi debato-
vali o tom ako vnímajú nevidiaci, 
ako im môžu pomôcť tí čo vidia 

a veľmi nás teší fakt, že máme žiakov, ktorí nie sú ľahostajní. 
Posledný vstup patril rodičom s najmladšími deťmi a seniorom, 
ktorí sa u nás pravidelne stretávajú. Tých zaujímala aj legislatíva 
a postup ako sa človek so zdravotným znevýhodnením dostane 
k asistenčnému či vodiacemu psovi. Ak vás táto téma zaujíma, 
viac informácií sa dozviete na www.vodiacipes.sk a krátke video 
nájdete aj na našich sociálnych sieťach: FB - Miestna knižnica 
Vrakuňa IG - kniznicavrakuna. 

V týždni od 19. do 23.6. prebiehal celoslovenský projekt 
„Celé Slovensko číta deťom“, a preto sme v utorok 20.6. zor-
ganizovali čitateľskú štafetu, ktorej cieľom bolo šíriť radosť 
z čítania. 
Už od rána si mohli naši čitatelia prísť vypočuť úryvky z obľú-
bených kníh osobností verejného života Vrakune. Privítali sme 
medzi sebou pána starostu s verneovkou „Dva roky prázdnin“, 
Zuzku Schwartzovú s celým zverincom, či pána Krajniaka s Ma-
lým princom. 
Čítali nám aj spisovatelia Erik Ondrejička (Vertigo 4/2022), Julo 
Belan (Prihraj, Carlos!), Julius Pavčo (Príbehy z tiesňovej linky), 
Jaroslav Macko (Sto najsmiešnejších rozprávok), či Martina 
Juhász (Glória vo veľkom svete). Žiaci si mohli vypočuť aj ilu-

strátorku Katku Martinčekovú (Rastiem s dobrými hodnotami), 
či liečebnú pedagogičku Miriam Halamičkovú, ktorá nám spolu 
so Svetozárom priblížila svet holubov. Úryvok z knihy „Krajina 
príbehov“ nám predniesla montessori pedagogička Mirka Loy-
ová. PR manažérka Výcvikovej školy pre vodiace a asistenčné 
psy, Ľubka Radimská čítala príbeh o „Mimi a Líze“ a dobrovoľ-
níčka zo strednej školy Terezka Valachová nás potešila úryv-
kom z knihy Kristy Bendovej – „Opice z našej police“. Naša 
dlhoročná verná čitateľka Veronika Nováková predniesla bás-
ne z knihy „Čo sa skrýva v ceruzke“ a špeciálna pedagogička 
Emese Ondik deti zaujala rozprávkami o zvieratkách od Sute-
jeva. Lektorka cudzieho jazyka a tlmočníčka do znakovej reči, 
Romana Jurigová čítala popletenú rozprávku o okuliarnikovi 
indickom a Ida Šmíkalová, ktorá píše recenzie kníh na našu 
webovú stránku čítala o živote Zajačika Čudováčika. Naša 
verná čitateľka pani Binderová dokonca priniesla aj hudobné 
nástroje, ktoré spestrili čítanie jej autorských rozprávok. Krás-
ny, príbehov plný, deň uzatvorili knihovníčky Petra Badušková 
s „Opicou Škoricou“, Hanka Szabóová s knihou „Môj otec má 
aligátora“ a Tatiana Čechová s „Levom v srdci“. Tieto obľúbené 
knihy nájdete aj v našej knižnici. Objednať si ich môžete aj cez 
online katalóg: https://kniznica.vrakuna.sk/
A čo dodať na záver tejto podarenej akcie? Budeme veľmi radi 
ak sa niektorí z našich 157 účastníkov k nám čoskoro vrátia, 
lebo kúzelné dvere do krajiny príbehov sú otvorené pre všet-
kých. 

T.Čechová 
Knižnica

„Tvoj život je ako krásna pieseň!“ sa vo štvrtok 8.6. ozývalo 
z našej knižnice keď sa nám podarilo zrealizovať dva kon-
certy Miriam Halamičkovej, liečebnej pedagogičky, ktorú 
poznáme z čítačiek pre deti. Miriam tvorí krásno, hrá na nie-
koľkých hudobných nástrojoch a Vrakunčania ju mali možnosť 

počuť hrať na husle v Klube seniorov, keď hudobne sprevádzala 
pána spisovateľa Ondrejičku. Slovo dalo slovo a nápad zorgani-
zovať koncert autorských piesní, ktoré vznikli na motívy knižiek, 
ktoré máme aj v našej knižnici, bol na svete. Vyše stotridsať 
detí si s nami pri letnej čitárni zaspievalo „...kde si?... Rondo... 
som mrzutý...“ Nuž, mrzutý z našej knižnice nik neodišiel. Veď 
hudba, úsmev a kniha sú najlepším liekom na každú mrzutosť. 

Dievča bez  hranostajaDievča bez  hranostaja

Plutovi  kamarát iPlutovi  kamarát i

Či tateľská š tafetaČitateľská š tafeta

https://kniznica.vrakuna.sk/
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Čo a kedy

STAROSTA MARTIN KURUC
A POSLANCI MESTS KEJ ČASTI BRATISLAVA-VRAKUŇA

VÁS SRDEČNE POZÝVAJÚ 
 

SOBOTASOBOTASOBOTA

HODOVÁ SLÁVNOSŤHODOVÁ SLÁVNOSŤHODOVÁ SLÁVNOSŤ
VRAKUNSKÁVRAKUNSKÁVRAKUNSKÁ

K O L O T O Č E / O B Č E R S T V O V A C I E  S T Á N K Y / S K Á K A C I E  H R A D Y

15.-17.9.202315.-17.9.202315.-17.9.2023

PIATOKPIATOKPIATOK   

19:00 FUNKIEZ
20:05 MAJK SPIRIT

NEDEĽANEDEĽANEDEĽA

15:00
16:30
18:00
19:30

21:00
22:12

15:30
16:45
18:00

SLÍŽO
MICI MŇAU

PROGRAMPROGRAMPROGRAM

PAĽO DRAPÁK
GIPSY ČÁVE
PETER BIČ PROJEKT
DREAMDANCERS FIRE

KARPATY
PAVOL HAMMEL
POLEMIC
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Čo a kedyČo a kedy
STAROSTA MARTIN KURUC

A POSLANCI MESTS KEJ ČASTI BRATISLAVA-VRAKUŇA
VÁS SRDEČNE POZÝVAJÚ 

 

P E T E R  B I Č  P R O J E K T
P A V O L  H A M M E L / P A Ľ O  D R A P Á K / K A R P A T Y / S L Í Ž O / M I C I  M Ň A U  

HODOVÁ SLÁVNOSŤHODOVÁ SLÁVNOSŤHODOVÁ SLÁVNOSŤ
VRAKUNSKÁVRAKUNSKÁVRAKUNSKÁ

F U N K I E Z
M A J K  S P I R I T

P O L E M I C
G I P S Y  Č Á V E

K O L O T O Č E / O B Č E R S T V O V A C I E  S T Á N K Y / S K Á K A C I E  H R A D Y

   NÁBREŽIE MALÉHO DUNAJANÁBREŽIE MALÉHO DUNAJANÁBREŽIE MALÉHO DUNAJA

15.-17.9.202315.-17.9.202315.-17.9.2023

program nájdete na www.vrakuna.sk


